
 
Haninge Brukshundklubb                                                                         Medlemsmöte 1/2024 

 

 

Medlemsmöte torsdag den 16 maj 2024, klubbstugan, Riddartorp. 

 

§ 1   Mötets öppnande 

Vice ordförande Heléne Norling Lundén hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat. 

 

§ 2   Information från styrelsen 

Vice ordförande Heléne presenterar de medlemmar i styrelsen som är med på mötet:  

   

Vice ordförande: Heléne Norling Lundén Ord. Ledamot: Yvonne Nordén 

Kassör: Peggy Wandery   Ord. Ledamot: Fia Gille 

Ord. Ledamot: Marie-Louise Winroth  Suppleant: Mia Lindblom  

Sekreterare: Eva Segelöv (med på telefon) 

 

Vad vi har gjort/kommer att göra under säsongen: 

 

• Börjat med att skicka ut ett brev till alla nya medlemmar för att de ska känna sig 

välkomna. Vill även införa måndagsvärdar med er medverkan till den öppna träningen. 

Värden sätter på sig en väst och går en rundvandring, visar vad allt finns, sätter på fika, 

kollar av att det finns toapapper och om något ska fyllas på. Heléne skickar runt en lista 

på mötet så att alla kan skriva upp sig, kommer även upp på hemsidan. Styrelsen kan 

skriva ihop information som måndagsvärdarna kan informera om. 

• Planerar ett nytt ungdomsläger den 14 - 15 september 

• Tävlingssäsongen är i full gång, tävling på söndag alla klasser. SBK tävling har fungerat 

lite så där men kommer att bli bra när det är färdigt. 

• Haft en patrullhundstävling på klubben, den första på många år.  

 

 

Förbättringsarbeten/stugfogde 



• Satt upp ett staket på lilla plan mot vägen, kommer även sättas upp ett staket på stora 

plan längst med vägen. 

• Under städdagen så röjdes en massa sly och det arbetet fortsätter.  

• Under sommaren så behöver bodar målas, det finns färg, penslar etc i skåpet bakom 
eldstaden om någon är sugen på att måla. 

• Vattenfilter är bytta, toaletterna och tanken töms denna vecka, mull är inköpt till 
utedassen för att få lite trevligare miljö  
 

Köket 

• Yvonne tar hand om inköp till köket inför tävlingar. Köket bemannas på de flesta 
tävlingar under året av Yvonne, om ni har någon tävling hon inte känner till så meddela 
henne om den.  

• För att få lite ordning på kostnaderna så har en ny rutin för funktionärsmat påbörjats. 
Alla funktionärer kryssar för vad de tagit i köket under tävlingen i pärmen som finns i 
köket. 

 
Att göra: 

• Dags för att boka in sig på gräsklippning. Det är enkelt att köra gräsklipparen och du får 
instruktioner om du behöver. Viktigt att det är klippt innan tävling! Nyckel finns i boden, 
kodlås. 

• Satt upp ett staket på lilla plan mot vägen, ska även sättas upp ett staket vid stora plan. 

• Måla om bodarna under sommaren 

• Agilityplan kommer att göras om till hösten och flyttar ner på apellplan under en kort 
tid. Kommer att kosta ca 50 000 kr, ska även byggas ett staket (separat kostnad). 

• Klubben sponsrar våra SM-ekipage med avgift + t-shirt, resa betalas av distriktet. 

• Förfrågan från kommunen om att vi kan vara i Rudan den 3-4 augusti, de vill att vi har 

ett hundtema där. Alla får komma med förslag, kan vara prova på verksamhet eller 

uppvisning. Verksamheten riktar sig till allmänheten. 

• Lördag den 15 juni - Sommarfest med hundaktivitet, mat och fika på em. 

 

 

§ 3   Sektorer 

 

Rallylydnad 

- Har öppen träning på klubben mellan 17–19 på torsdagar 

- Haft en tävling i mästarklass med 43 ekipage i varje tävling, fungerade bra med 

funktionärer och tävlande. 

- Har tävlingar i avancerad klass i slutet av augusti 2024 

 

Bruks/lydnad 

- Har haft en tävling i apellsök förra veckan med 6 sökhundar 

- Elitspår den 16 juni, behöver fler spårläggare. 

 

 

 

 

 



Specialsök 

- Planerar en officiell tävling 

- Bygger en mur med tegelstenar på klubbstugans gavel 

- Försöker att hitta en form för öppenträning 

- Märker att det börjar bli svårt att komma med på tävlingar 

- Har haft en prova på dag med 4 deltagare 

 

Agility 

- Annelie Hermansson har kvalat in till EM och kommer att delta i nordiska 

mästerskapen. 

 

Freestyle 

- Har haft inomhusträning under vintern 

- Planerar utomhusträning nu under vår/sommar 

 

Hus  

- Har fått ställa in valpkurser under våren 

- Vi har en spårkurs i juni (som blir av) 

- Populärt med våra föreläsningar 

- Sommarläger på HBK är fullt 

- Agilitykurs börjar i juni 

- Fika med Åsa Calvert – Problemlösning kostar 50 kr 

- Hoopers-kurs 2 juni med Anna Wästerberg 

 

§ 4 Kassör 

- Peggy informerar om att Klubben har 550 000 kr på banken 

- Klubben har nu totalt 470 medlemmar  

 

§ 5 Övriga frågor 

- Ska det få vara verksamhet på agilityplan när tävling pågår på stora och lilla plan, 

pipleksaker och skall stör? 

- Vi har varit tvungna att byta kalender, allt verkar tyvärr inte ha följt med till den nya. 

- Det går nu att beställa klubbtryck igen Info finns på hemsidan 

- Skriv till styrelsen för att få kod till nyckeln som går till klubbstugan. 

 

 

Medlemsmöten 2024:  

16 maj och 24 oktober 2024, klockan 19.00 i klubbstugan. 

  

Datum för sommarfest: 15 juni 2024 

 

 



§ 6 Mötets avslutande 

          Heléne tackade alla för visat intresse och förklarade mötet för avslutat. 

 

Vid pennan (per telefon) 

/Eva Segelöv 


